



*Inspiring Your Business Growth*

Malaysia • Singapore • Hong Kong

**www.myAXP.com**



知識 • 創造 • 價值

# About Us & Our Achievements

## 關於本集團和我們的成就

### 2002

Audit Express was developed and commercialised in Singapore.  
Audit Express在新加坡被研發及推出市場。

### 2005

AXP Solutions Sdn. Bhd. (AXP Malaysia) was incorporated and granted MSC status in the same year.  
AXP Solutions Sdn. Bhd. (AXP (馬))成立並且在同年被授予“馬來西亞多媒體超級走廊”資格。

AXP Malaysia was awarded by the ACCA as an ACCA Approved Employer (Gold) and recognised as an Approved Training Organisation by the New Zealand Institute of Chartered Accountants.

AXP(馬)獲頒特許公認會計師公會 (ACCA) 的“認可雇主(黃金級)”和新西蘭特許會計師協會的“認可訓練組織”資格。



### 2007

A Singapore subsidiary, AXP Solutions Pte Ltd. (AXP Singapore) was incorporated.  
成立新加坡子公司, AXP Solutions Pte. Ltd. (AXP (新))。

AXP Malaysia was selected by The Young Entrepreneurs Association of Malaysia or better known as Persatuan Usahawan Muda Malaysia (PUMM) as one of the winners of the Golden Awards for the Top 50 Enterprise Awards Malaysia (TEAM).

AXP(馬)被馬來西亞青年創業協會評選為馬來西亞卓越企業50強金獎得主。



AXP Malaysia signed a Memorandum of Understanding (MoU) with University of Malaya which marked our endeavor to support higher learning institutions with our specialism.

AXP(馬)與馬來亞大學簽署諒解備忘錄, 標誌著本集團致力於以我們的專長支援高等教育的里程碑。



Knowledge • Create • Value

## 2008

AXP Malaysia was awarded the prestigious Enterprise 50 Award by the Small and Medium Industries Development Corporation (SMIDEC), Deloitte Malaysia and TV3.

AXP(馬)榮獲由馬來西亞中小型企業發展局(SMIDEC)，德勤(馬來西亞)和TV3聯合頒發的“卓越企業50強”大獎。



## 2009

Out of 874 MSC status companies, AXP Malaysia is one of the 9 companies attained a 4 Star “SCORE+ Rating” describing company’s growth and competitiveness under MSC Malaysia SCORE+ Programme 2009.

AXP(馬)在874家多媒體超級走廊公司中，脫穎而出成為其中九間公司之一，榮獲“SCORE+ Rating”四星級公司。並無任何公司在這項評級中獲得滿分五星級別。此評級主要肯定了本公司卓越的成長力和競爭力。

AXP Malaysia signed a MoU with Universiti Kebangsaan Malaysia.

AXP(馬)與馬來西亞國民大學簽署諒解備忘錄。



## 2010

AXP Malaysia signed a MoU with Tunku Abdul Rahman College (TAR College). TAR College is the only institution outside the UK and Ireland accorded the privilege to conduct the ACCA Internally-Assessed programmed since 1987.

AXP(馬)與拉曼學院簽署諒解備忘錄。自1987年，拉曼學院是在英國和愛爾蘭以外，能夠通過內部評估進行ACCA考試的唯一教育機構。



Once again, AXP Malaysia has been awarded Enterprise 50 by SME Corporation Malaysia and Deloitte Malaysia.

AXP(馬)再度獲得馬來西亞中小型企業機構和德勤(馬來西亞)的肯定，獲頒“卓越企業50強”大獎。



## 2011

A Hong Kong subsidiary, AXP Solutions Limited was incorporated.

成立香港子公司，AXP Solutions Limited。

AXP Malaysia signed a MoU with Universiti Tunku Abdul Rahman.

AXP(馬)與拉曼大學簽署諒解備忘錄。



AXP Malaysia was awarded Two (2) ACCA Approved Employer status as follows:

- a) the Professional Developing stream, and,
- b) the trainee development stream – Gold level.

AXP(馬)被授予兩項ACCA認可雇主資格：

- a) 專業開發源流，和
- b) 學員開發源流 - 黃金級。



# Our Vision

The Future of Software in Auditing, Accounting, Tax, Finance & Management.

## 我們的願景

審計，會計，稅務及管理軟件的未來領導者。



# Our Mission

- Promote usage and optimization of IT in accounting firms in tandem with the trends, development and needs of the new economic era.
- Streamline the workflow in accounting firms and enable practitioners to render value-added services in order to enhance the role and value of the profession.
- Assist the accounting profession in achieving their ultimate goal of enabling effective business decision making by advocating the usage of financial analysis tools.

## 我們的使命

- 促進會計事務所的電腦化和優化以配合新經濟時代的趨向、發展和需要。
- 簡化會計事務所的工作流程以讓會計從業者能以提供增值業務為優勢，提升會計專業的角色和價值。
- 通過提倡財務分析軟件的運用，協助會計從業者達到其最終目標，既加強有效的企業決策。

# Our People

Our management team are all qualified accountants who served Big 4 chartered accountants firms and MNC's prior to joining AXP. We believe our ultimate goal of transforming AXP into a world-class company will become a reality with our in-depth experience and knowledge of the accounting profession.



## 我們的成員

我們的管理層主要由合格會計師組成。他們在加入本集團之前曾在國際四大特許會計事務所和跨國公司中任職。我們深信，以我們對會計的專業知識與從業經驗，我們絕對有能力完成我們的最終目標，即是將AXP發展成為一家擁有國際水平的軟件公司。

# Our *Commitment*

AXP is committed to building quality products and delivering cost-effective, results-oriented services and support to your firm.

Our goal is to assist you to continue your success by providing the necessary tools to more effectively serve both your clients and your own business requirements.

## 我們的承諾

AXP致力於研發優質的產品和提供高效，優質的客戶服務與支援予您的公司。

我們的目標是通過提供所需軟件以協助您更有效地服務您的客戶及企業自身的需求，以便幫助您的企業更為成功。

# Our *Focuses*

At AXP, we focus on 2 T's:

- Technological development. The continual development of our audit software to accommodate the latest technology to meet our client's requirements.
- Technical updating. To provide timely and relevant updates in respect of current issues relating to both accounting and auditing requirements in our software and e-newsletter.

We are committed to assisting our clients in creating value for both themselves and their clients.

## 我們的焦點

在AXP，我們注重“雙T”：

- 科技發展。吸納最尖端的技術，持續發展我們的審計軟件以迎合我們客戶的需求。
- 專業知識更新。適時的提供相關及最新的會計與審計專業信息，並將之反映於我們的軟件和電子通信中。

我們誓為您和您的客戶創造價值。



# Our *Products* & *Services*

**Audit**

*Express*

*Express*

AXP understands the challenges faced by practitioners in their business environment, and therefore we are able to pinpoint, create and develop tailored solutions.

Our core product, Audit Express [AE], smartly links audit working papers to annual reports and thereby improves both the speed and accuracy of undertaking an audit engagement.

In tandem with AE, our Client Management Module and Management Information System Module enables efficient job scheduling and continually monitors work progress, staff performance, fee collection and a host of other office administration tasks. Important office related information is continually available to appropriate parties at the touch of a button.

The flexibility and user-friendliness of our software packages assist audit practitioners to increase both the operational effectiveness and efficiency of audit engagements and office management

In addition to our tailored solutions, other services we provide for our clients include:

- Project implementation
- Data importation
- Reports customization
- Training
- Maintenance and support



For more information on our practical solutions, kindly refer to our product brochure or visit our website at [www.myAXP.com](http://www.myAXP.com).



*Annual Report*



# 我們的產品

Audit

Express

Express

# 與服務

AXP了解會計從業者所面對的挑戰，所以我們能精確地指出，創造和開發具針對性的解決方案。

我們的核心產品，Audit Express [AE]專業審計軟件，智能性地連接審計底稿作業與年終報告編輯，從而大大提高審計的效率與速度，降低審計錯誤。

與AE專業審計軟件相配合，我們的“客戶管理”模塊和“管理信息系統”模塊能更有效的幫助您進行作業調度分配，監督工作進展、職員表現、收費控制和許多其他營運管理及行政的任務。管理人員可及時獲取重要的管理相關的信息。

我們的軟件非常靈活和容易使用。它能協助審計從業者大大提升審計工作和辦公室管理經營的成效和效率。

除了我們所研發針對性的解決方案外，我們為客戶提供的其他服務包括：

- 項目實施
- 數據導入
- 報表定制
- 保養與支援
- 軟件培訓
- 保養與支援



想了解更多關於我們的實用解決方案的詳情，請查閱我們的產品介紹冊子或流覽我們的官方網站 [www.myAXP.com](http://www.myAXP.com)。



*Annual Report*



the XBRL tool

A member of AXP Group of Companies



*Inspiring Your Business Growth*

email: [marketing@myaxp.com](mailto:marketing@myaxp.com)

### Malaysia Offices

#### Johor Bahru

83A, Jln Emas 1, Tmn Sri Skudai,  
81300 Johor Bahru,  
Johor, Malaysia

t: +607.557.5722  
f: +607.557.7697

#### Cyberjaya

A-3-03 & A-3-05,  
SME Technopreneur Centre 2  
Cyberjaya, 2260, Jln Usahawan 1,  
63000 Cyberjaya, Selangor, Malaysia

t: +603.8318.8297  
f: +603.8318.9297

Malaysia National Freephone: **1300 882 297**

### Singapore Office

Blk 5000, Ang Mo Kio Ave 5,  
#03-09, Techplace II,  
Singapore 569870

t: +65.6876.7297  
f: +65.6853.1965

### Hong Kong Office

Level 8, Admiralty Centre Tower II  
18 Harcourt Road,  
Admiralty, Hong Kong

t: +852.2133.9127  
f: 800.905.397

ACCA Approved Employer  
(Gold and Professional Development)



NZICA Approved Training  
Organisation



AXP Solutions Sdn Bhd is proud to be the  
winner of these awards:

